
 

Stormgade 2-6 

1470 København K 

Telefon 72 28 24 00 

Folketingets Indenrigs- og Boligudvalg  
 

Svar på spørgsmål fra Heidi Bank (V) stillet den 16. september 2022.  

L 210 - Spørgsmål nr. 23: 

”Ministeren bedes forholde sig specifikt til udtalelsen ”Ja, det (red. nedskrivning på 

værdi af ejendomme) er i hvert fald det, der er vurderingen hele vejen rundt, at det 

kommer de til at gøre, når der er klarhed over den konkrete udformning af loftet. For 

alt andet lige, så falder værdien af deres ejendom. Derfor rammer det her indgreb også 

mere end 1 mia. pensionsopsparere hos de selskaber, der har den her type ejen-

domme” fra direktøren for Forsikring & Pension bragt i Børsen d. 7. september 2022. 

Mener ministeren, at denne udtalelse er udtryk for en forkert forståelse af virkelighe-

den?” 

Svar: 

Jeg skal henvise til mit svar på L 210 BOU spørgsmål nr. 22.  

 

Med venlig hilsen 

Christian Rabjerg Madsen 

 

 

Bilag:  

Bilag 1 – BOU L 210 – Svar på spm. 22. 

 

 

Sagsnr. 

2022 - 3481 

 

Doknr. 

552783 

 

Dato 

27-01-2023 

Offentligt
L 210 - endeligt svar på spørgsmål 23
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